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Mr Ross lives on an island where no visitors come. He stops people from taking
photographs of him. He is young and rich, but he looks sad. And there is one room in
his house which is always locked. Carol Sanders and her mother come to the island to
work for Mr Ross. Carol soon decides that there is something very strange about Mr
Ross. Where did he get his money from? How can a young man buy an island? So she
watches, and she listens - and one night she learns what is behind the locked door.
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应用英语

书虫

A

牛津书虫

E

评论

where could a dead man live?

-----------------------------
很东野圭吾啊，人如何面对自己的“罪恶”，从法律的制裁中逃离然后自我制裁，其实
差不多，牢房变大一点儿，对于善良的人来说。三观不正，但最后互相理解保守秘密，
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很江湖气，有点儿意思。

-----------------------------
170308

-----------------------------
主人公父亲飞机失事身亡，家庭变故随母返回英国。其颠簸沉沦的命运其实更值得同情
。而明星躲岛上，虽然更契合主题，增加故事神秘曲折性，但实际上感情不及主人公故
事。

-----------------------------
无聊看看

-----------------------------
看书名以为是什么恐怖故事，很简短，不奢求丰满的情节和人物形象，也算是完整的故
事，值得一读。逃脱了牢狱之灾，全家陪他生活在小岛上，失去了之前的一切，算不算
惩罚呢。
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